
Dronningmølle	  grundejerforening	  

	  

Referat	  fra	  bestyrelsesmøde	  torsdag	  den	  20.	  august	  2015	  hos	  kasserer	  Frede	  Mølgaard,	  Birke	  Alle	  17,	  

3120	  Dronningmølle.	  

Tilstede:	  formanden	  Peter	  Falk,	  næstformand	  Chr.	  Albertsen,	  kasserer	  Frede	  Mølgaard,	  vejansvarlig	  Johnny	  
Tikotzki	  og	  sekretær	  Steffi	  Schüren.	  

	  

	  

1.	  Vejenes	  huller,	  hække	  og	  skilte	  blev	  diskuteret.	  Alle	  var	  enige	  om,	  at	  vejene	  er	  i	  god	  stand.	  Kun	  Poppel	  	  	  
Alle	  og	  Åsvinget	  er	  noget	  hullede.	  

	  	  	  	  Vi	  venter	  med	  reparation	  til	  efter	  grenafhentning	  i	  uge	  43.	  
	  
	  

2.	  	  Linde	  Alles	  træer	  er	  blevet	  høje,	  og	  bør	  stynes	  til	  foråret.	  
	  
	  

3.	  	  Vores	  strand	  er	  i	  en	  ussel	  forfatning	  med	  bunker	  af	  sten.	  Steffi	  foreslog	  at	  man	  rettede	  hen-‐	  
	  	  	  	  	  vendelse	  til	  Borgerforeningen	  med	  det	  formål,	  at	  man	  i	  fællesskab	  fik	  skabt	  en	  sti	  gennem	  	  

	  	  	  	  	  stenene,	  så	  børn	  og	  voksne	  kunne	  få	  adgang	  til	  vandet	  uden	  at	  brække	  benene.	  	  
	  	  	  	  	  Dette	  forslag	  blev	  absolut	  ikke	  bakket	  op	  af	  Formanden.	  
	  

	  
4.	  	  	  Vandværket	  afholdt	  Generalforsamling	  den	  15.august.	  Formand	  Peter	  Falk	  og	  næstformand	  	  
	  	  	  	  	  	  Albertsen	  deltog.	  Referat	  af	  mødet	  kan	  ses	  på	  Vandværkets	  hjemmeside.	  

	  
	  
Ny	  mødedato	  vil	  blive	  aftalt	  på	  et	  senere	  tidspunkt.	  

	  

Referat	  v/	  Steffi	  Schüren	  


